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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXII/21 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 20 maja 2021 r. w trybie zdalnym. 

 

Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 – tekst jednolity z późn. zm.) 

posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz 

Rogowski, przy współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na 

stan 15 radnych, 14 obecnych. Nieobecny Radny Jarosław Lipiński. Lista obecności, imienne wykazy 

głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Aleksandra Walicka-Kotlarska - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2021 r.; 

2) w sprawie form, wysokości oraz trybu przyznawania pomocy repatriantom i członkom ich rodzin 

zaproszonym do osiedlenia się na terenie Gminy Krosno Odrzańskie; 

3) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień 

złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy; 

4) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Krosno Odrzańskie na rok 

szkolny 2021/2022; 

5) w sprawie ustalenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych; 

6) w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krosno Odrzańskie na 

lata 2021-2025; 

7) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Sołtysa Szklarki 

Radnickiej. 

8. Informacje i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 
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Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 09.50 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, naczelników wydziałów Urzędu Miasta, 

kierowników jednostek, radnych, gości. Poprosił o stwierdzenie obecności i quorum. Oświadczył, iż w 

sesji uczestniczy 14 radnych. 

 

Do pkt. 2  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski odczytał wniosek do porządku obrad oraz 

autopoprawkę do projektu uchwały zgłoszone przez Burmistrza. Wniosek dotyczy wprowadzenia do 

porządku obrad w pkt 8 - Sprawozdania z działalności Straży Miejskiej. Pozostałe punkty zostaną 

przenumerowane. Ponadto Burmistrz wprowadza autopoprawkę w projekcie uchwały w sprawie form, 

wysokości oraz trybu przyznawania pomocy repatriantom i członkom ich rodzin zaproszonym do 

osiedlenia się na terenie Gminy Krosno Odrzańskie. § 2 pkt 4 otrzymuje brzmienie: „4) zakup 

żywności, środków higieny osobistej oraz środków czystości, po przyjeździe do Gminy Krosno 

Odrzańskie w wysokości do 1 700,00 zł.”. 

Radny Bartosz Zaborowicz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 ppkt 1 projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanej budowy biogazowni na działce o numerze 

ewidencyjnym 333/11, obręb 0007 Gostchorze, gmina Krosno Odrzańskie. Dodał, iż projekt uchwały 

został dostarczony Klubowi radnych Marek Cebula przez Radną Ewę Klepczyńską.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” opowiedziała się 

za wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 8 Sprawozdania z działalności Straży Miejskiej. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” opowiedziała się 

za wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 7 ppkt 1 projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

sprzeciwu wobec planowanej budowy biogazowni na działce o numerze ewidencyjnym 333/11, 

obręb 0007 Gostchorze, gmina Krosno Odrzańskie. 

Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanej budowy biogazowni na działce o numerze 

ewidencyjnym 333/11, obręb 0007 Gostchorze, gmina Krosno Odrzańskie; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2021 r.; 

3) w sprawie form, wysokości oraz trybu przyznawania pomocy repatriantom i członkom ich rodzin 

zaproszonym do osiedlenia się na terenie Gminy Krosno Odrzańskie; 

4) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień 

złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy; 

5) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Krosno Odrzańskie na rok 

szkolny 2021/2022; 

6) w sprawie ustalenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych; 
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7) w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krosno Odrzańskie na 

lata 2021-2025; 

8) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Sołtysa Szklarki 

Radnickiej. 

8. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej.  

9. Informacje i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 3  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXXI/21 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2021 roku.  

 

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radna Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego, Radny Artur Kozakiewicz - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Radny Piotr Garczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.  

 

Do pkt. 6 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Marek Cebula. Dokument 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Do pkt. 7 

1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanej budowy biogazowni na działce 

o numerze ewidencyjnym 333/11, obręb 0007 Gostchorze, gmina Krosno Odrzańskie przedstawił 

Radny Bartosz Zaborowicz. Odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. Dodał, iż winnice, walory 

turystyczne znajdujące się w Gostchorzu są ogromnym skarbem gminy. Budowa w tym miejscu 

biogazowni spowoduje zniszczenie tego potencjału. Najważniejszy jest jednak aspekt zdrowia 

mieszkańców.   

Radna Ewa Klepczyńska zwróciła uwagę na niechęć mieszkańców Gostchorza w stosunku do 

budowy w tym miejscu biogazowni. Miejscowość słynie z walorów turystycznych o wartościach 

historycznych i przyrodniczych. Mieszkańcy jako przedstawiciele Stowarzyszenia Skarpa Gostchorze 

tworzą elementy historycznego grodu, biorąc udział w projektach realizujących różne cele, jak m.in. 
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plan odbudowy miejscowości. W planach jest stworzenie wioski edukacyjnej, ścieżki edukacyjnej, 

bazy noclegowej dla wojów średniowiecznych, jadła średniowiecznego. Budowa biogazowni zatrzyma 

wszelkie przedsięwzięcia, gdyż fetor spowoduje spadek turystyczny. Mieszkańcy nie walczą tylko o 

komfort życia, ale także o ochronę środowiska terenów zielonych, Odry i wód gruntowych.  

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że jest przeciwna budowie biogazowni w Gostchorzu. Jest to 

miejsce bardzo ładnie położone nad Odrą, odwiedzane przez licznych turystów. Nie może być tak 

potraktowane przez jednego człowieka, który tytułuje się regionalistą regionu. Jest Prezesem 

najstarszego stowarzyszenia w Krośnie, któremu powinno zależeć na poszanowaniu krajobrazu 

ojczystego, na ochronie przyrody, przede wszystkim promocji regionu. Powinien dbać też o to, żeby 

ludziom w otoczeniu żyło się dobrze, bezpiecznie, a takim posunięciem psuje wszystko, nawet 

szacunek do samego siebie. Jest wiele możliwości na rozkręcenie w rejonie prywatnego biznesu, 

bezpiecznego dla ludzi i otoczenia. Trzeba tylko chcieć.   

Radna Grażyna Myśliwiec zgodziła się z przedmówcami. Stwierdziła, iż jest przeciwna budowie 

biogazowni w tym miejscu. Chodzi nie tylko o mieszkańców Gostchorza, ale także o mieszkańców 

Krosna. Nie unikniemy odoru. Każda podróżująca tamtędy osoba będzie chciała jak najszybciej 

pokonać ten odcinek drogi, a nie zatrzymać się w celach rekreacyjnych czy usługowych.    

Radny Artur Kozakiewicz powiedział, że sprzeciwia się budowie biogazowni w Gostchorzu. Cieszy 

determinacja mieszkańców nie tylko tej, ale także okolicznych miejscowości. Dodał, iż obowiązkiem 

statutowym radnych jest stanięcie po ich stronie. Reprezentują bowiem społeczność lokalną. Od wielu 

lat gmina ma stworzony plan, którego Gostchorze jest bardzo ważną częścią, jako miejsce 

rekreacyjne, agroturystyczne. Bardzo wiele osób wyprowadziło się i zbudowało tam domy. Chcieli 

mieszkać w pięknym, urokliwym miejscu. Na tym terenie nie może powstać biogazownia. Mieszkańcy 

tego nie chcą. Samorząd musi stanowić prawo lokalne. Dodał, iż być może należy wskazać 

inwestorowi inne miejsce na taką działalność.        

Radny Mariusz Grycan zapytała, na jakim etapie jest sprawa budowy biogazowni. Zapytał, jak to 

wygląda pod względem formalnym.  

Radna Kazimiera Potocka zgodziła się z przedmówcami. Dodała, iż jedyną potrzebną w Gostchorzu 

budową jest rekonstrukcja wczesnośredniowiecznego grodu słowiańskiego.   

Burmistrz Marek Cebula poinformował, iż cały czas trwa postępowanie. SKO podtrzymało decyzję 

Burmistrza odnośnie stron postępowania. Podmioty, które chciały być uznane za stronę postępowania 

nie zostały uwzględnione. SKO uznało, iż gmina prawidłowo zakwalifikowała strony, czyli uczestników 

postępowania, jeśli chodzi o decyzję. Oznacza to w praktyce, że kończymy w tej chwili postępowanie 

administracyjne w tej sprawie. Wiemy, kto jest stroną postępowania i w tej chwili będzie 

przygotowywana decyzja Burmistrza Krosna Odrzańskiego dotycząca tej inwestycji. Rada proceduje 

dziś nad ważną z punktu widzenia społecznego uchwałą i będzie ona dołączona, jak gdyby przy 

rozpatrywaniu tej decyzji, czyli znajdzie się w aktach sprawy. Decyzja zostanie wydana i wszystkie 

podmioty, które do tej pory były stronami postępowania mają prawo od tej decyzji złożyć ewentualne 

odwołanie, jeśli będą niezadowolone z rozstrzygnięć. Stwierdził, że sprawa zakończy się 

prawdopodobnie w przeciągu kilku dni. Wszystkie strony wypowiedziały się w sprawie czyli 

Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska, Sanepid, Wody Polskie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski powiedział, że jest przeciwny takiej 

inwestycji. Społeczeństwo wypowiada się stanowczo negatywnie. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXII/272/21 w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanej budowy biogazowni na 

działce o numerze ewidencyjnym 333/11, obręb 0007 Gostchorze, gmina Krosno Odrzańskie. 
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Senator RP Robert Dowhan poinformował, iż przyjechał do Burmistrza, aby porozmawiać o Nowym 

ładzie, który uderzy w samorządy, zmniejszając ich wpływy, ale także o środkach z Brukseli, aby nie 

ominęły samorządów. Wyraził nadzieję, że będzie mógł uczestniczyć w kolejnych obradach Rady 

Miejskiej.   

 

2) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 r. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXII/273/21 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 r. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie form, wysokości oraz trybu przyznawania pomocy repatriantom i 

członkom ich rodzin zaproszonym do osiedlenia się na terenie Gminy Krosno Odrzańskie. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXII/274/21 w sprawie form, wysokości oraz trybu przyznawania pomocy repatriantom i 

członkom ich rodzin zaproszonym do osiedlenia się na terenie Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień 

złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXII/275/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 

poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Krosno Odrzańskie 

na rok szkolny 2021/2022. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXII/276/21 w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Krosno 

Odrzańskie na rok szkolny 2021/2022. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXII/277/21 w sprawie ustalenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2025. 
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Radna Kazimiera Potocka wyraziła uznanie za pomysł przeprowadzenia ankiety wśród młodzieży. 

Pokazuje ona jak wygląda problem używek. Wyniki nie są zadowalające. Zaproponowała, aby 

przedstawiać je przy okazji spotkań z rodzicami. Oddziaływanie szkoły w profilaktyce jest bardzo 

ważne, ale chyba najważniejszym jest oddziaływanie samej rodziny. Narkotyki pojawiają się bowiem 

na imprezach organizowanych przez młodzież w domach.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXII/278/21 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2025. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Sołtysa 

Szklarki Radnickiej. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXII/279/21 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Sołtysa Szklarki Radnickiej. 

 

Do pkt. 8 

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej przedstawiła Komendant Straży Miejskiej Agnieszka 

Pawłow. Posłużyła się przy tym prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu. 

W tym miejscu posiedzenie opuściła Radna Katarzyna Kula. Stan radnych – 13. 

Radny Mariusz Grycan podziękował Pani Komendant za prezentację oraz wszystkim strażnikom za 

pracę w 2020 roku. Z uwagi na pandemię była ona inna niż dotychczas.   

Burmistrz Marek Cebula stwierdził, iż często mieszkańcy negatywnie oceniają funkcjonowanie 

Straży Miejskiej. Poinformował, że Straż Miejska liczy 5 funkcjonariuszy, pracujących na dwóch 

zmianach. Zdarza się, zwłaszcza w okresie pandemii, iż kogoś nie ma w pracy. To, co dzisiaj realizują 

jest mega robotą. Mieszkańcy chcieliby widzieć strażników na każdym kroku. Nie ma problemu, 

jednak należałoby podjąć decyzję, aby strażników było ok. 15. Gmina Krosno Odrzańskie składa się z 

terenu miejskiego oraz 19 sołectw. Należy pokonywać wiele kilometrów. Praca nie jest wynagradzana 

w taki sposób, jak w Policji. Często osoby krytykujące działalność Straży Miejskiej, były już przez nią 

karane. Podziękował Straży Miejskiej za aktywność i pracę. Straż Miejska zbiera pochwały, jeśli 

chodzi o współpracę z Policją.  

Radna Grażyna Myśliwiec wyraziła zadowolenie z przedstawienia sprawozdania na sesji rady. 

Pokaże to mieszkańcom, iż Straż Miejska jest potrzebna i jakie zadania wykonuje. Radna i sołtys 

nigdy nie spotkała się z odmową pomocy strażników. Teren jest rozległy, a funkcjonariuszy niewielu. 

Zaproponowała, aby fragmenty prezentacji, zawartych w niej informacji umieścić także np. w Moście. 

Pochwaliła akcje rozdawania odblasków, alkomatów.   

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że zakres działania Straży Miejskiej jest bardzo szeroki. 

Podziękowała za prezentację i poprosiła o dalszą troskę o wygląd i bezpieczeństwo na terenie gminy.   

Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że od wielu lat współpracuje ze Strażą Miejską i nigdy nie 

spotkała się z odmową pomocy. Strażnicy wykonują dużo dobrej pracy i należy im się za to szacunek.    

Komendant Straży Miejskiej Agnieszka Pawłow podziękowała za miłe słowa. Ostatni rok był 

naprawdę trudny, szczególnie przez 3 miesiące, kiedy pracowano 24h przez 7 dni w tygodniu. 

Strażnicy są po to, aby służyć społeczeństwu.  
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Do pkt. 9 

Radna Kazimiera Potocka złożyła gratulacje Radnej Grażynie Myśliwiec za otwarcie pierwszego w 

gminie punktu wymiany książek. Zaapelowała o oddawanie przeczytanych już książek. Znajdą one 

miejsce w świetlicy wiejskiej w Starym Raduszcu. Zapytała, czy skoszoną trawę mogłaby odbierać 

firma prywatna, która przerabia ją na ziemię kompostową, a nie była wywożona na wysypisko. 

Radna Ewa Klepczyńska poinformowała, iż na lokalnym rynku pojawiła się firma zajmująca się 

podłączeniem światłowodu. Zachęciła do skorzystania z jej usług, gdyż firma Orange nie wywiązała 

się prawidłowo ze swojej pracy.    

Radna Grażyna Myśliwiec podziękowała Radnej Potockiej za uznanie. Powiedziała, że mieszkańcy 

Starego Raduszca już 2 lata czekają na podłączenia światłowodu przez firmę Orange. Poprosiła o 

przekazanie szerszych informacji na temat nawozu produkowanego przez KPWK. Zapytała o 

materiały informacyjne na temat nawozu. Zapytała o skład, cenę.   

Główny specjalista w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff wyjaśniła, iż skoszona trawa jest odpadem biodegradowalnym. Aby 

móc je wywieźć, należy mieć możliwość składowania. Firma Szwedzkie Ogrody w swojej działalności 

gospodarczej nie prowadzi takich usług. Zajmuje się zagospodarowaniem terenów zielonych. Zgodnie 

z rozporządzeniem Ministra Środowiska odpady biodegradowlane nie powinny być składowane jak 

odpady komunalne w ilości nie więcej niż 35%. Wszystkie odpady tego typu z terenu gminy są 

wywożone na kompostownik w Marszowie.         

Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski poinformował, iż jeszcze dziś wszyscy sołtysi, włodarze gmin Powiatu Krośnieńskiego, 

więksi rolnicy, ogrody działkowe, szklarnie i gospodarstwa rolnicze otrzymają informacje odnośnie 

organiczno-mineralnego produktu poprawiającego właściwości gleby – KOgranu. Podany będzie skład 

chemiczny, właściwości fizykochemiczne. Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi wydał pozwolenie na 

wprowadzenie tego środka do obrotu. Ponadto mija 5 lat od zakończenia realizacji projektu 

kanalizacyjnego i otwierają się możliwości zarobkowania na tego typu produkcji. Produkt będzie 

sprzedawany od czerwca, w przystępnej cenie.  

Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że także chciałaby zorganizować bibliotekę w świetlicy 

wiejskiej, jednak nie ma do tego warunków.  

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Tomasz Struk złożył podziękowania lokalnym, 

przedsiębiorcom za pomoc w budowie wiaty komentatorskiej.  

Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski wyjaśnił, iż KOgran jest mieszaniną osadu ściekowego z wapnem. Produkt ten uzyskuje co 

najmniej 0,5% azotu, co najmniej 2% fosforu, a zawartość wapna to minimum 25%.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski przekazał informacje od Zastępcy Burmistrza, 

iż w świetlicy wiejskiej w Gostchorzu także będzie regał z książkami. 

Poinformował, iż 27 maja o godz. 15.00 w Sali 1000-lecia odbędzie się nadzwyczajna sesja Rady. 

Kolejna jest zaplanowana na 29 czerwca br., a wspólne posiedzenie Komisji – 24 czerwca br.   

Burmistrz Marek Cebula poinformował, iż w dniach 28-30 maja br. odbędzie się II Festiwal 

Foodtrucków. Ponadto 30 maja rozegrany zostanie wyścig w ramach MTB Kaczmarek Electric Team.  
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Do ipkt. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 11.55 zamknął obrady  

XXXII sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


